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朝陽科技大學
094學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2091
	Course Number
	2091

	授課教師
	王馬克
	instructor
	O'BRIEN,MARK WILLIAM

	中文課名
	英語會話(三)
	Course Name
	English Conversation III

	開課單位
	應用外語系(四日)二B
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	英語會話3的課程目標是提供一個全英文並生活化的環境給中高級程度的學, 經由小組討論、演講、對話、及角色扮演等不同方法, 讓學生學會用英文表達他們的意見及想法, 也藉由這系列近真實的活動, 讓學生逐漸培養他們的英文語言能力. 並在課程結束後, 學生可以更有自信地在現實社會中使用英文.
	Objectives
	English Conversation 3 courses are designed for intermediate users of English and aim to maximize students opportunities to speak English in class, through the use of pair work, group discussion, speeches, dialogs and role plays about their daily life and feelings.

The content of the course is a series of real-life purposeful tasks that the students need to perform in English. The performance of the task is approached as a way to develop students’ spoken language ability.

In completion of the course, students are expected to feel more comfortable using English outside the classroom in the real world setting.



	教材
	TEXT: Effective Socializing, J. Comfort
	Teaching Materials
	 

	成績評量方式
	期中考40%，期末考40% ，平時作業10%，課堂參與10%（課堂上問題的發問與回答）


	Grading
	Grades: Mid-term Exam 40%, Final Exam 40%, Homework 10%, Class Participation 10% (note: in-class participation consists mainly of students asking or/answering questions in class).

	教師網頁
	

	教學內容
	每週教學以一個章節為準。此課程也包含課堂上的對話練習與錄音帶、錄影帶輔助教學。考試包含個人〈期中考〉與團體〈期末考〉口頭測驗。

第1週      課程介紹、自我介紹、選班級負責人、影片欣賞

第2週      第一章

第3週      第二章

第4週      第三章

第5週      第四章

第6週      影片欣賞

第7週      影片欣賞

第8週      期中考  組別1

第9週      期中考  組別2

第10週    第五章

第11週    第六章

第12週    第七章

第13週    第八章

第14週    影片欣賞

第15週    影片欣賞

第16週    課堂練習

第17週    期末考  組別1

第18週    期末考  組別2


	Syllabus
	Approach: We will cover 1 chapter in the textbook nearly every week.  The course will also include in-class conversation practice and video/audio taped examples.  Exams will consist of individual (midterm) and group (final) oral exams.

Weeks 1-3

Introduction/getting acquainted, selection of class leader, video




Chapter 1




Chapter 2

Weeks 4-6

Chapter 3



Chapter 4



video

Weeks 7-9

video


Mid-term Exams, group 1


Mid-term Exams, group 2

Weeks 10-12

Chapter 5



Chapter 6



Chapter 7

Weeks 13-15

Chapter 8



video



video

Weeks 16-18            
in-class practice




Final Exams, group 1



Final Exams, group 2




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

